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Little Mole has an enormous question: " How big is the world? "He knows there's only
one way to find out: leave the molehill and see for himself. And so Little Mole circles the
globe, from the frozen north to the vast desert, the tall cities to the huge mountains,
the great jungles to the thick forests. Everywhere he goes he meets fascinating animals
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and discovers new lands. But in the end, as with all little ones, he realizes that no
matter how big the world is, there's no place like home.Britta Teckentrup's luminous
art captures the beauty of diverse landscapes, the charm of a menagerie of beasts, and
the appeal of one very special, childlike mole.

作者介绍: 

布里塔·特肯卓普，知名绘者、作者和艺术家，荣获多种奖项。她在汉堡出生，在一个
叫伍伯塔尔的城市长大，1988年前往伦敦圣马丁学院和皇家艺术学院学习绘画和艺术
。布里塔创作了70余本童书，被介绍到20多个国家，深受孩子们的喜爱。她的艺术作
品经常在伦敦的画廊和世界各地的艺术展会上
展出。在旅居英国17年之后，她与来自苏格兰的丈夫、儿子文森特和他们的老猫奥斯卡
定居在德国柏林。
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最后一节英语课“especially for girls”
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